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محمود خسروی وفا باید تصمیم بگیرد

علیه الناز رکابی؟

ترافیک خط حمله سپاهان پیچیده شد
معمای شهریار

 ســجاد فیروزی: النــاز رکابی، دختــر ســنگ نورد ایرانی که پس از حضور ســال 
گذشته اش در رقابت های قهرمانی آسیا در سئول حسابی زیر ذره بین رفت، ماه های 
پیچیده ای را از ســر گذراند. او سال گذشته و هم زمان با اعتراضات شکل گرفته، به 
عنوان نماینده ایران در رقابت های قهرمانی آسیا در سئول، بدون آنکه موهایش را 
بپوشــاند شرکت کرد و از دیواره بالا رفت. انتشار فیلم و تصاویر مربوط به مسابقه 
نهایی الناز رکابی با واکنش های بســیاری همراه شــد. در آن برهه این طور مطرح 
شــد که او به دلیل حمایــت از حقوق زنان در ایران چنین کاری کرده و شــایعات 
عجیبــی یکی پس از دیگری درباره اش شــکل گرفت؛ اینکه به ســفارت ایران در 
ســئول تحویل داده شده، یا هنگام بازگشــت به ایران قرار است بازداشت شود اما 
رکابی چندین ســاعت پس از آن فینال، با انتشار یک استوری در اینستاگرامش، آن 
اقدام را ســهوی توصیف کرد و گفت به دلیــل آنکه فرصت کمی برای حضور در 
بازی فینال داشــته، فراموش کرده است موهایش را بپوشاند. البته که آن استوری 
هم نتوانســت بخشــی از افکار عمومی را قانع کند. برخــلاف ارزیابی های اولیه و 
طبق آنچه ســفارت ایران در ســئول گفته بود، رکابی به همــراه دیگر اعضای تیم 
ملی سنگ نوردی ایران به تهران برگشت و اتفاقا مورد استقبال گسترده مردم قرار 
گرفــت. در بدو ورود او در گفت وگو با یکی، دو دوربین تلویزیونی دوباره تأکید کرد 
که کارش ســهوی بوده و قصدی نداشته اســت. با وجود این، رکابی سوار بر یک 
ون، در شــرایطی کــه هوادارانش بیرون از فرودگاه برایش تونل زده و تشــویقش 

می کردند، فرودگاه را ترک کرد.
فــردای آن روز تصویری از دیدار النــاز رکابی با حمید ســجادی، وزیر ورزش، 
منتشــر شد که آن تصاویر هم حواشی زیادی برای وزیر در پی داشت. امام جمعه 
مشهد از اینکه وزیر ورزش پذیرفته الناز رکابی را آن هم با آن سبک لباس پوشیدن 
ملاقات کند، حسابی به حمید سجادی تاخت. سجادی ولی از این گفت که حجاب 
رکابی در آن دیدار مشکلی نداشته و پای حرف هایش نشسته تا مشکلات این دختر 
ورزشــکار را بشــنود. البته بعد ها مشخص شــد تماس تلفنی توماس باخ، رئیس 
کمیته بین المللی المپیک، با الناز رکابی مبنی بر اینکه برخورد مسئولان ایرانی با او 
را شــرح دهد، در چنین ملاقات هایی بی تأثیر نبوده است. حتی دیدار با وزیر ورزش 
هم در آن روز ها نتوانســت شایعات درباره رکابی را از بین ببرد؛ چراکه افراد زیادی 
در فضای مجازی ادعا کرده بودند رکابی بعد از دیدار با وزیر ورزش زندانی شــده 
اســت. اینجا دیگر نوبت به محمود خسروی وفا، رئیس جدید کمیته ملی المپیک 
ایران رســید تا شایعات درباره بازداشــت الناز رکابی را رد کند. او در یک مصاحبه 

ویدئویی درباره چنین شــایعه ای گفت: «الناز رکابی، ملی پوش رشته سنگ نوردی 
کشورمان زندان نبوده است و به همراه خانواده میهمان هتل کمیته ملی المپیک 

ایران بود...».
پس از آن حضور کوتاه در تهران، رکابی به همراه خانواده اش راهی شهرستان 
شــد تا شــایعات بعدی از جمله ممنوع الخروجی و بازداشت خانگی اش مطرح 
شود؛ مواردی که به قدر کافی مسئولان ورزش ایران را زیر ذره بین گذاشت. اندکی 
بعد ســایت «اینســاید دگیمز» با فاش کردن ملاقات محمود خســروی وفا، رئیس 
کمیتــه ملی المپیک ایران، با توماس باخ، رئیس کمیته بین المللی المپیک، از این 
نوشت که خسروی وفا شایعات درباره الناز رکابی را رد و تأیید کرده که مانعی برای 
ادامه فعالیت ورزشــی او ایجاد نخواهند کرد. در بخشــی از آن گزارش آمده بود: 
«خســروی وفا اتفاق رخ داده درباره ماجرای الناز رکابی، دختر سنگ نورد ایرانی را 
کــه تبلیغات خبری و نگرانی های زیادی درباره امنیت این ورزشــکار هم به وجود 
آورده بود، یک مسئله کوچک دانســت». در ادامه نقل قولی از خسروی وفا در این 
زمینه منتشــر شــد. «با او (رکابی) صحبت کردم و گفتم که شما قطعا در ورزش 
اســتعداد زیادی دارید و باید این مســیر را ادامه دهید تا به المپیک پاریس راه پیدا 
کنید. شــما (رکابی) به طور کامل حمایت کمیته ملی المپیک ایران را دارا هستید». 
این ســایت بــرای جمع بندی همان مطلب هم این طور نوشــت که «فدراســیون 
جهانــی صعود های ورزشــی ادعا کرده که تضامینی دریافت شــده تا رکابی پس 
 IFSC از نشســت مشترک خسروی وفا و باخ، درگیر هیچ مسئله ای نخواهد شد  اما
بــه نظارت بر وضعیت او ادامه خواهد داد و منتظر بازگشــت او به ســایر میادین 
بین المللی اســت». غیبت ســریع الناز رکابی در کلاس هــای مربیگری انگلیس و 
البته تورنمنت های بین المللی، دوباره حساســیت ها را نسبت به تصمیم مسئولان 
ورزش ایران درباره الناز رکابی بیشــتر کرد و این حساســیت سرانجام گریبان وزیر 
ورزش را گرفت تا او در فهرســت تحریمی های اتحادیه اروپا قرار بگیرد. آن روز ها 
اتحادیه اروپا بســته تحریمی جدیدی را علیه ایران اعلام کرد که ۱۸ شخص و ۱۹ 
نهاد را در لیســت تحریم های خود قرار داده بود. در بین افرادی که از ســوی این 
اتحادیه تحریم شــدند، اسم حمید ســجادی، وزیر ورزش ایران هم دیده می شد. 
اگرچــه جزئیات زیــادی از دلایل این تحریم بــه بیرون درز نکــرد  ولی خبرگزاری 
«آسوشــیتدپرس» به نقل از منابعی، دو موضوع را دلیل تحریم وزیر ورزش ایران 
عنوان کرد: یکی اینکه ادعا شــد حمید سجادی به ورزشکاران مطرح ایرانی فشار 
آورده که در ماجرای اعتراضات در ایران سکوت کنند و همچنین عرصه را به یکی 
از ســنگ نوردان ایران که در رقابت های ســئول، بدون حجاب شرکت داشته، تنگ 
کرده اســت». مشــخصا اتحادیه اروپا با توجه به اتفاقاتی که برای الناز رکابی رخ 
داده بود، وزیر ورزش ایران را در فهرســت تحریم قرار داد. البته این رویه در ادامه 
بهتر شــد و الناز رکابی نه تنها توانست ماجرای ممنوع الخروجی اش را حل وفصل 
کند  بلکه همین اواخر توانســته به عنوان نماینده ایران در سه تورنمنت بین المللی 
هم حاضر شود؛ اتفاقی که به نظر می رسید دلیلی بر پایان مشکلات احتمالی برای 
این دختر ســنگ نورد ایرانی باشــد. با وجود این اظهارات روز گذشته رضا زارعی، 
رئیس فدراســیون کوه نــوردی و ورزش های صعودی، همه چیــز را به هم ریخته 

اســت. او در گفت وگویی که با مهر داشته نه تنها تأیید کرده که این اعزام ها و رفع 
مشــکلات به دلیل فشــار نهاد های خارجی بوده بلکه به این شایعه دامن زده که 
ممکن است کمیته ملی المپیک، با ریاست محمود خسروی وفا، دوباره الناز رکابی 
را در فهرست خط خورده ها قرار دهد و مانع از اعزام او به رقابت های آسیایی شود.
رضا زارعی با اشــاره به اقدام الناز رکابی در مسابقات سئول می گوید: «چالش 
و حاشــیه ای درباره الناز رکابی مطرح نیست. او سال گذشته اقدامی را انجام داد 
که به صلاح نبــود اما محرومیتی برای او منظور نشــد؛ چراکه کمیته بین المللی 
المپیک و فدراسیون جهانی کوه نوردی هم زمان پیگیر وضعیت او بودند. اگر برای 
الناز رکابی محرومیتی منظور می شد، ممکن بود باعث محرومیت و تعلیق ورزش 
کشور شــود. الناز رکابی بعد از بازگشت از کره جنوبی مدتی دور از میادین بود  اما 
برای اینکه به ســازمان های جهانی ورزش اعلام شــود کــه در ورزش ایران رأفت 
و گذشــت لازم وجود دارد، او به میادین بازگشــت. اصلا با این ملی پوش با وجود 
اشــتباهی که مرتکب شد، برخورد دور از انتظاری صورت نگرفت. کمااینکه رکابی 

در یک سال گذشته در سه رویداد بین المللی هم شرکت کرده است».
این اظهارات در شــرایطی صورت می گیرد که پیش از این از ســوی مســئولان 
ورزشــی ایران چنین اطلاع رسانی شده بود که شــرایط او درک شده و قرار نیست 
خصومتــی در بین باشــد. اتفاقا با مرور همین بخــش از صحبت های رضا زارعی 
حــالا دوباره نگرانی ها درباره شــرایط الناز رکابی برای ادامــه دوران حرفه ای اش 
بیشتر شــده، به ویژه اینکه او می گوید ممکن است کمیته ملی المپیک که پیش تر 
تضمین داده مشــکلی برای این ورزشــکار به وجود نمی آید، او را از فهرست تیم 
ملی خط بزند. زارعی دراین باره می گوید: «در فهرســت اولیه فدراسیون به کمیته 
ملی المپیک اسامی هشت ورزشکار اعلام شده که شامل هشت سنگ نورد سرعت 
(ســه نفر خانم و سه نفر آقا) و دو سنگ نورد کمباین (یک نفر خانم و یک نفر آقا) 
بود. نام رکابی هم در بخش کمباین بود. کمیته ملی المپیک اما هنوز نظر قطعی 
و نهایی را درباره این فهرست نداده است. اخیرا اعلام شده که در فهرست کاروان 
ایران ریزشــی صورت می گیرد. به همین دلیل وضعیت هیچ یک از ورزشکارانمان 

برای بازی های آسیایی قطعی نیست از جمله الناز رکابی».
طبیعتا بیان کردن چنین اظهاراتی از سوی رئیس فدراسیون کوه نوری حکم یک 
گل به خودی مهم را دارد؛ او نه تنها پرده از این برداشته که به دلیل ترس از تعلیق 
و فشــار فدراســیون جهانی تصمیم گرفته اند کار های النــاز رکابی را برای حضور 
مجدد در مســابقات فراهم کنند بلکه به طور عجیبی دوباره به این شــایعه دامن 
زده که خطــر حذف همچنان الناز رکابی را تهدید می کند؛ آن هم این بار از ســوی 
محمود خســروی وفا که رودررو با توماس باخ دربــاره الناز رکابی صحبت کرده و 

ضمانت های لازم را داده است.
از اینجا به بعد توپ در زمین خســروی وفا اســت؛ او یا باید خطر تعلیق یکی از 
فدراسیون هایش را به جان بخرد یا اینکه با اعزام الناز رکابی به رقابت های آسیایی 
موافقت کند. ناگفته پیداســت هر تصمیمی بگیرد، ممکن است ناراحتی عده ای را 
به همراه داشــته باشــد؛ به ویژه ناراحتی جریانی خاص که برخورد قهری و حذف 

ورزشکاران را بیش از همراهی با آنها می پسندد.

بیست و ســومین دوره رقابت هــای لیگ برتر ایــران قرار 
اســت به زودی از ســر گرفته شــود تا تب فوتبــال دوباره در 
ایران داغ شــود. اگرچه هنوز برای بررســی چندوچون کار و 
معرفی مدعیان زود اســت ولی با توجــه به فعالیت در بازار 
نقل و انتقالاتــی تیم ها می توان گمانه زنی ها را از ســر گرفت 
و دســت کم روی کاغذ هم که شــده تعدادی از تیم ها را در 
مقایســه با ســایرین در جایگاه بهتــری قرار دارد. ســپاهان 
یکی از آن دســت تیم هایی اســت که همین حالا می شود از 
آنهــا به عنوان یک مدعی واقعی در فوتبــال نام برد. این تیم 
فصل گذشــته بــا ژوزه مورایس پرتغالــی، فوتبالی تاکتیکی 
به نمایش گذاشــت و در آستانه کســب عنوان قهرمانی هم 
قرار داشــت. با وجود این، امتیاز ازدســت دادن برابر ملوان و 
غافلگیرشدنشان مقابل آن رقیب نه چندان قدرتمند باعث شد 
پرســپولیس از فرصت به دست آمده نهایت استفاده را ببرد و 
جام قهرمانی را بالای سر ببرد. این تیم حالا در تابستان زودتر 
از بقیه مدعیان از جمله اســتقلال و پرســپولیس اردویش را 
شــروع کرده و حتی با ســفر به ترکیه علاوه بر برپایی منظم 
اردو، چند دیدار تدارکاتی هم داشــته اســت. اتفاق مهم در 
این تیم ولی هیچ کدام از این موارد نیســت؛ چراکه ســپاهان 
همچنان برگ برنده اصلــی را روی نیمکت دارد. مورایس با 
کوله باری از تجربه به ایران آمد و در سال اول حضورش نتایج 

بسیار خوبی گرفت. زردپوشان اصفهانی حالا نه تنها این مربی 
پرتغالی را حفظ کرده اند بلکه با خریدهای موفقی که تا الان 
داشته اند، در بازار هم بســیار فعال نشان داده است. فارغ از 
بازیکنان دیگر خطوطی که این روزها به عضویت تیم سپاهان 
درآمده انــد، مهاجمان تازه ای که این تیم جذب کرده، ترافیک 
در این پســت را افزایش داده است. ســپاهان فصل پیش با 
شــهریار مغانلو در خط حمله عملکرد خوبی داشت و حتی 
این مهاجم توانســت عنوان آقای گلی لیگ را هم به دســت 
بیاورد. اتفاق جالب در این بخش اینکه مسئولان این باشگاه با 
چراغ سبزی که از مورایس گرفته اند، همین حالا سه مهاجم 

نامی را به ترکیب اضافه کرده اند: کاوه رضایی، رضا اســدی و 
عیسی آل کثیر. ناگفته پیداست که اسامی جذب شده به قدری 
تأثیرگذار هســتند که بعید اســت برای نیمکت نشینی در این 
باشگاه خریداری شده باشند. به غیر از رضا اسدی که توانایی 
و سابقه حضور در پست هافبک را هم دارد، نفرات دیگر ذاتا 
مهاجم هستند. ضمن اینکه همین رضا اسدی فصل پیش در 
ترکیب تراکتور فوق العاده بود و توانست بعد از شهریار مغانلو 
و مهــدی قایدی به عنوان ســومین گل زن برتر لیگ آن هم با 
دو گل اختلاف، خودش را معرفی کند. حالا که ســپاهان سه 
مهاجم جدید خریده این پرسش مطرح می شود که سرنوشت 

شهریار مغانلو چه می شود؟ شــاید این طور ارزیابی شود که 
ســپاهان برای مدعی بودن در سه جبهه نیاز به ترکیبی قوی 
در همه خطوط دارد ولی واقعیت این است که بازیکنان تازه 
به خدمت گرفته، ســخت نیمکت نشینی را قبول می کنند. از 
طرف دیگر بعید است مواریس بخواهد هم زمان در ترکیبش 
از ســه مهاجم استفاده کند. اینجاســت که باید به شایعاتی 
که این روزها درباره آقای گل لیگ بیســت و دوم مطرح شــده 
بیشتر دقت کرد. آیا شهریار مغانلو قرار است از سپاهان جدا 
شود؟ شهریار هنوز یک فصل دیگر با زردپوشان قرارداد دارد 
و بدون صدور رضایت نامه نمی تواند اصفهان را ترک کند. در 
هفته های اخیر از علاقه پرسپولیس به بازگرداندن این مهاجم 
صحبت شــده و حتی مغانلو با حضور در تلویزیون نشان داد 
که بــدش نمی آید یک بار دیگر پیراهن پرســپولیس را به تن 
کند؛ اما مشکل اینجاســت که سپاهان حاضر نمی شود یکی 
از بهترین مهاجمــان لیگ را به یکی از جدی ترین رقبایش در 
مسیر قهرمانی بفروشد. درست است که آنها این روزها عیسی 
آل کثیر را از پرسپولیس گرفته اند ولی این موضوع به آن معنی 
نیست که قرار است اجازه دهند شهریار مسیر برعکس را طی 

کند. پس سرنوشت شهریار مغانلو چه می شود؟
ظاهرا و طبق شایعاتی که در یکی، دو روز اخیر در رسانه ها 
مطرح شده شهریار مغانلو در پی آن است که سپاهان را ترک 
کنــد و یک بار دیگر لژیونر شــود. او از یکی، دو تیم حاشــیه 
خلیج فارس پیشــنهاد دارد. ســپاهان هم پذیرفته اگر تیمی 
مبلغ مناســبی برای خریدن او بپردازد، اجازه دهد این بازیکن 
لژیونر شود؛ اتفاقی که اگر بیفتند شاید به غیر از منفعت مالی، 
ضررش را ســپاهانی متحمل شــود که فصــل پیش حداقل 

توانسته یک آقای گل به لیگ ایران معرفی کند.

اخـبـار  بـرگـزیـده

وضعیت قرمز حساب بانکی قرمزپوش ها
ماجرای پرداختی های هوادار حامی چیست؟

درحالی که به تازگی آژیر خطر خالی بودن حساب بانکی باشگاه پرسپولیس بلند شده 
است، رئیس سازمان خصوصی سازی در نامه ای اعلام کرد که همه قراردادهای بازیکنان 
و همچنین واریزی های هوادار حامی این باشــگاه باید شفاف شود. به گزارش ایسنا، پس 
از آنکه پای پرســپولیس به بورس باز شــد، حدود ۳۵۰ میلیــارد تومان از محل فروش 
سهام این باشــگاه به حساب باشگاه واریز و قرار شد این مبلغ با نظارت و مجوز «کمیته 
مصارف»، سرمایه گذاری شــود؛ در این راستا و براساس آخرین اطلاعات از ۳۵۰ میلیارد 
تومــان اولیه، ۸۰ میلیارد تومان با مجوز کمیته مصــارف، در همان ابتدا صرف پرداخت 
برخی بدهی های باشگاه پرسپولیس و برخی هزینه های جاری این باشگاه شد و در ادامه 
۲۷۰ میلیارد تومان در یکی بانک های کشــور ســپرده گذاری شد و باشگاه به پشتوانه این 
ســپرده مبلغ ۱۴۳ میلیارد تومان وام گرفت. از طرف دیگر از بعد از ســپرده گذاری تا به 
امروز باشگاه پرسپولیس معادل دومیلیون و ۴۵۰ هزار یورو (بخشی از این ارز به دلار بوده 
است) از بانک مذکور وام ارزی گرفته و به بازیکنان و مربیان خارجی خود پرداختی داشته 
است. باشگاه پرســپولیس از محل سپرده ۲۷۰ میلیارد تومانی خود در روزهای اخیر ۴۰ 
میلیارد تومان برداشت کرده و با این پول مطابات بازیکنان و مربیان خود مربوط به فصل 
گذشــته را تسویه کرده اســت و حالا فقط ۲۳۰ میلیارد تومان در حساب باشگاه موجود 
است. از طرف دیگر باشگاه پرسپولیس از وام ۱۴۳ میلیاردی خود، ۱۰۵ میلیارد تومان به 
بانک بدهکار است و گفته می شود نتوانسته تعداد زیادی از اقساط خود را پرداخت کند 
و بابــت وام های ارزی، درحال حاضر دومیلیون و ۴۵۰ هزار یورو به بانک بدهکار اســت. 
حالا بانک قرار است از محل سپرده باشگاه، اقساط معوق مربوط به وام ارزی و ریالی را 
تسویه کند که اگر این موضوع اتفاق بیفتد، با یک حساب و کتاب ساده مشخص می شود 
که پرســپولیس از مجموع ۳۵۰ میلیارد تومان پولی که از فروش ســهام به هوادارانش 

کسب کرده بود، امروز موجودی قابل دسترسی در اختیار ندارد.
اولتیماتوم قربان زاده به باشگاه پرسپولیس

در این راســتا، حسین قربان زاده، رئیس ســازمان خصوصی سازی، در نامه ای به رضا 
درویش، مدیرعامل پرســپولیس، با موضوع ارســال قراردادهای بازیکنان و کادر فنی و 
واریزی های هوادار حامی، اعلام کرد: یک نســخه از همــه قراردادهای بازیکنان و کادر 
فنی تیم را به این ســازمان ارســال کنید. در ادامه این نامه آمده است: شنیده شده است 
که فردی به نام «محمد یوســفی» به عنوان یک هوادار حامــی، مبالغی را به برخی از 
بازیکنان و کادر پرداخت کرده که لازم است لیست کاملی از این واریزی ها تهیه و ارسال 
کنید. هیچ گونه تراکنش و تبادل ریالی و ارزی نباید بدون ثبت حســابداری در واحد مالی 
انجام شــود، در غیر این صورت تخلف محسوب می شود، همه درآمدها و هزینه ها باید 

قابل رهگیری در حساب باشگاه باشد.

کریم باقری: نمی دانم ممنوع الکار هستم یا نه!
کریم باقری در سال های گذشته در نقش مربی در کادر فنی پرسپولیس حضور داشته 
و در کنار برانکو ایوانکوویچ، گابریل کالدرون و یحیی گل محمدی تجربه کسب کرده است. 
ضمن آنکه او هم زمان در تیم ملی هم در دوره دراگان اســکوچیچ مســئولیت داشت و 
در نقــش مربی کار خود را پیش برد اما به نظر می رســد بــرای فصل جدید او جایی در 
جمع اعضای کادر فنی پرسپولیس ندارد؛ موضوعی که حدود دو هفته قبل از سوی رضا 
درویش مدیرعامل پرسپولیس اعلام شد. درویش مدعی شد که قرار است در فصل جدید 
جلال حسینی در نقش جانشین کریم باقری روی نیمکت پرسپولیس حضور پیدا کند اما 
بررســی قوانین وضع شده از سوی فدراسیون فوتبال نشان می دهد که با توجه به مدرک 
حسینی، او نمی تواند فعلا روی نیمکت سرخ پوشان پایتخت در لیگ برتر حضور پیدا کند 
و ادعای مدیرعامل پرســپولیس صحت ندارد. جالب آنکه در روزهای گذشــته بازیکنان 
پرسپولیس نســبت به حذف کریم باقری از جمع مربیان تیم شان موضع گرفتند و حتی 

یحیی گل محمدی هم از این مسئله گلایه کرد.
هیچ چیزی برای بازگشت من تغییر نکرده است!

گل محمــدی با حمایت از کریم باقــری و تمایل به ادامه همکاری بــا او، در آخرین 
مصاحبه اش در حاشــیه تمرین پرســپولیس گفت: «قطعا درخواست دارم که او همراه 
ما باشــد. این درخواســت همه بازیکنان اســت. دل ما برای او تنگ شــده است. تصور 
پرســپولیس بدون کریم برای من سخت است. امیدوارم او هرچه زودتر برگردد و باشگاه 
پیگیر این موضوع باشد. کریم بازیکن و مربی بزرگی برای باشگاه بوده و حضورش قوت 
قلب برای ماست. امیدوارم این مشکلات حل شود». باقری که در روزهای گذشته سکوت 
کرده بود، در مصاحبه اش با «همشهری ورزشی» درباره تغییر وضعیتش برای بازگشت 
به پرســپولیس بعد از مصاحبه گل محمدی گفت: «خیر، چیــزی تغییر نکرده و من در 
مصاحبه قبلی هم به شــما گفتــم که این چیزها در فوتبال طبیعی اســت. هر مربی یا 

بازیکنی ممکن است همکاری اش با یک باشگاه خاتمه پیدا کند».
رسما به من نگفته اند که پستی را پاک کنم!

کریم باقری در واکنش به خبر ممنوع الکاری اش هم پاســخ داده اســت: «نمی دانم 
کــه آیا موانعی هســت یا خیــر. اطلاعات زیادی در ایــن زمینه ندارم. برخــی در زمینه 
ممنوع الکاری چیزهایی به من گفته اند ولی واقعیت این است که نمی دانم راست است 
یا دروغ. خودم هم این چیزها را می شــنوم. درمورد اینکه بخواهم پستی را از اینستاگرام 
پاک کنم، بعضی ها به من مطالبی را می گویند ولی تا حالا جایی رسمی به من نگفته اند 
که پستی را حذف کنم». مربی فصل گذشته پرسپولیس با حمایت از این تیم در مصاحبه 
امروز خود گفت: «معتقدم پرسپولیس به عنوان یک باشگاه بزرگ و پرطرفدار همیشه راه 
خودش را ادامه می دهد. به هر حال این نظر باشگاه بوده که نباشم و مشکلی هم از این 
بابت ندارم. همه ما می آییم و می رویم و این پرســپولیس است که می ماند. پرسپولیس 
از همه ما مهم تر اســت و در حال حاضر وظیفه من و همه پرسپولیسی ها این است که از 
تیم حمایت کنیم و به بازیکنان و کادرفنی آرامش بدهیم تا پرســپولیس در فصل آینده 
هم روزهای خوبی را تجربه کند». باقری با رد پیشنهاد حضور در تیم تراکتور تبریز، نسبت 
به شایعه سرمربیگری اش هم واکنش نشان داد و گفت: «از دو تیم پیشنهاد سرمربیگری 
داشتم که قبول نکردم. هر چیزی باید با سلسله مراتب خودش جلو برود و این طور نیست 

که وقتی پیشنهادی داده شود، خیلی سریع آن را قبول کنم».

بازگشت قریب الوقوع حسینی به استقلال
کاپیتان اســتقلال در آستانه بازگشت به این تیم قرار دارد. به گزارش مهر، سیدحسین 
حســینی دروازه بان و کاپیتان تیم فوتبال استقلال جلسه ای با جواد نکونام سرمربی این 
تیم برگزار کرد. حســینی در پایان فصل گذشته با انتشار پیامی، از استقلال و هوادارانش 
خداحافظی کرده بود. در لیســت خرید اســتقلال نام دروازه بانی مثل علیرضا بیرانوند و 
یک دروازه بان اســپانیایی هم وجود داشــت که مذاکره با آنها بی نتیجه ماند. به همین 
دلیل استقلال مجدد سراغ حسینی رفت و مذاکراتی با این دروازه بان داشت تا در صورت 
مهیابودن شــرایط، فصل آینده هم درون دروازه آبی پوشــان قرار بگیرد. گفته می شــود 

حسینی از امروز در تمرین استقلال حاضر خواهد بود تا آماده فصل آینده شود.

معضل رادوشوویچ فعلا حل شد
مسئولان باشگاه پرسپولیس قسط سوم مطالبات دروازه بان سابق این تیم را به حساب او 
واریز کردند. به گزارش ایرنا، بوژیدار رادوشوویچ دروازه بان سابق سرخ پوشان پس از جدایی از 
این تیم بابت دریافت مطالباتش از پرسپولیس به فیفا شکایت کرد. او باشگاه پرسپولیس را به 
پرداخت ۹۵۰ هزار یورو محکوم کرد اما او به باشــگاه تخفیف داد و قرار شد باشگاه در چهار 
قسط مطالبات او را پرداخت کند. با این حال سرخ پوشان باید تا ۲۴ تیر ۲۰۰ هزار یورو به حساب 
او پرداخت می کردند که این پول تأمین و به حســاب بازیکن ارســال شد اما به دلیل تعطیلی 
در روزهای جمعه و شــنبه اروپا، هنوز تأییدیه دریافت صادر نشــده است. در نهایت قرار شد 

این بازیکن پس از چک کردن حساب، به فیفا دریافت یا عدم دریافت مطالباتش را اعلام کند.


